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 Interpelacja 10/2021                   

 
W sprawie zasypywania ogromnymi ilościami ziemi - terenów w dzielnicy Stradom, w rejonie 
rzeki Konopki. 
 
 W nawiązaniu do złożonej interpelacji w dniu 09.04.2021 r., w sprawie zasypywania 
ogromnymi ilościami ziemi - terenów w dzielnicy Stradom, w rejonie rzeki Konopki oraz 
udzielonej odpowiedzi pragnę zapytać: 

1. Jaki wynik przyniosły działania Urzędu Miasta w tej sprawie? 

2. Czy wszczęto postępowanie administracyjne? 

3. Czy zatrzymano proces zasypywania terenów przy rzece Konopka? 

4. Czy mieszkańcy ul. Mieszka Starego mogą czuć się bezpiecznie w związku z zasypanymi 

dotychczas terenami.  

5. Czy zasypane drzewa będą odkryte ? 

 

  

         Z poważaniem  

        


